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Hrvatski orijentacijski savez 
16. sjednica Izvršnog odbora 

  
ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  

 
Sjednica je održana u četvrtak 2. listopada 2008. godine u Zagrebu, Ribnjak 2,  
s početkom u 17.30 sati.  
 
Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Karlo Gobec, predsjednik Saveza; 
2. Ivica Urbanc,  dopredsjednik Saveza; 
3. Darko Duhović, član Izvršnog odbora Saveza; 
4. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza, od 18.00 sati; 
5. Tihomir Salopek, član Izvršnog odbora Saveza, od 19.00 sati; 
6. Mladen Vukmanović, član Izvršnog odbora Saveza; 

 
Odsutni: 

7. Darko Merunka, član Izvršnog odbora Saveza (opravdao izostanak); 
8. Franjo Budi, član Izvršnog odbora Saveza (opravdao izostanak); 
9. Damir Miljković, član Izvršnog odbora Saveza (opravdao izostanak); 
 

Šest članova Izvršnog odbora su prisutna na sjednici, te se konstatira kvorum za rad.  

 
Nakon diskusije predložen je slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda, 
2. Usvajanje Zapisnika sa 15. sjednice IO od 18. lipnja 2008. godine, 
3. Izvješće o preuzetim obavezama sa prošle sjednice IO, 
4. Odnosi s javnošću, (Ivica Urbanc), 
5. Natjecateljska sezona, (Tihomir Salopek), 
6. Natjecateljski kalendar za 2009. godinu - info (Tihomir Salopek), 
7. Izborne vrste, 

a. Izvješća sa svjetskih prvenstva (Damir Gobec), 
b. Plan rada za 2009. godinu (Damir Gobec), 

8. Financije, članarina i registracije, (Ivica Urbanc), 
9. Izbor tajnika Saveza,  
10. Aktualna problematika, 

10.1 Primanje OK "Ivan Merz" u članstvo, 
10.2 Vređanje i uvredljivo pisanje na Internetu, 
10.3 Pripreme za Skupštinu HOS-a, 
10.4 Pravilnik o kriterijima i postupku nominiranja kandidata, te izboru najboljih 
sportaša i članova HOS-a, 
10.5 Kategorizacija natjecatelja, 
10.6 Godišnja izborna Skupština HOO. 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 
 
2. Usvajanje Zapisnika sa 15. sjednice IO od 18. lipnja 2008. godine 
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Zapisnik se prihvaća, jednoglasno. 
 
3. Izvješće o preuzetim obavezama sa prošle sjednice IO 

Konstatira se da OK „Vihor“ iz Zagreba, OK „Maksimir“ iz Zagreba, te OK „Lokve“ iz Homera 
nisu dostavila tražena očitavanja u pisanom obliku Izvršnom odboru.  

Zaključci: 

Izvršni odbor će napraviti raspravu vezanu uz  predmet Alpe Adria O-grupe, zbog zaštite 
interesa HOS-a, te se smatra da OK „Lokve“ iz Homera nemaju potrebu očitovati se u svezi 
postupanja njihovog člana.  

Od Izvršnog odbora nije zatraženo odobrenje u vezi kandidature Tomislava Kaniškog za 
Glavnog koordinatora Alpe Adria O–grupe. 

Izvršni odbor smatra da je izbor Tomislava Kaniškog na mjesto Glavnog koordinira  
nelegitiman (Sukladno Zakonu o športu Članak 47., stavka 5. i Statutu Hrvatskog 
orijentacijskog saveza, Članak 46. ). 

Izvršni odbor nastoji spor riješiti unutar Hrvatske i od OK „Lokve“ iz Homera traži da povuče 
Tomislav Kaniškog kao koordinatora Alpe-Adria O –grupe. 

OK „Lokve“ iz Homera će odluku o odstupanju njihova člana sa mjesta Glavnog koordinatora 
dostaviti pismenim putem na adresu Saveza, a Savez će tada službenim putem uputiti 
navedenu odluku u Alpe Adria O-grupu. 

Izvršni odbor će OK „Lokve“ iz Homera dostaviti pisanu odluku. 

OK Vihor“ iz Zagreba i OK „Maksimir“ iz Zagreba nisu dostavili tražena očitovanja u vezi 
incidenta na  28. Pokalu Zagreba koji se održao dana 31. svibnja 2008. godine. Izvršni odbor 
smatra da nije zabilježeno ponašanje koje bi štetilo ugledu Saveza na navedenom 
natjecanju. 

 
4. Odnosi s javnošću 

Internet stranice Saveza su u funkciji od svibnja 2008. godine, a zamjećuje se pasivnost 
članova Saveza prilikom osiguravanja podrške tim službenim stranicama.  

Zaključak: 

Izvršni odbor će imenovati osobu za odnose sa javnošću Saveza koja će obnašati dužnost 
urednika savezne Internet stranice.  

Ovlašćuje se Damir Gobec da na stranice Saveza stavlja tematiku vezanu uz rad i djelovanje 
reprezentacija, Darko Duhović problematiku kartografije i ROUTEGADGET, Karlo Gobec 
vezano uz sjednice Izvršnog odbora, Franjo Budi najave natjecanja i rezultate a Ivica Urbanc 
ažurirat će najave i tekuću problematiku. 
 
5. Natjecateljska sezona 

Povjerenik za natjecanja je konstatirao da je do sada sezona djelomično regularna.   

Kategorije M21E, M35 i M20 na natjecanju "Međimurje open" ponovljene su.  

Povjerenik za natjecanja zaključuje da se ubuduće ne smije dogoditi da se kontrole krivo 
postave, te da se takva natjecanja moraju ponavljati.  

OK „Lokve“ iz Homera su najavile da će trku za one kategorije za koje su poništene ponoviti 
krajem listopada – naknadno će odrediti termin i publicirati poziv. 

Zaključci: 

Kup trke na kojima je došlo do neregularnosti (3. Prvenstvo Lokava – srednje staze i 3. 
Memorijal 7. gbr. PUME – kratke staze) u pojedinim kategorijama trebaju se ponoviti.  
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OK „Ris“ iz Delnica održat će prvenstvo Hrvatske na dugoj stazi i štafeti u terminu                     
25. i 26.10.2008. godine. 

Organizatori natjecanja su obavezni na adresu saveza dostaviti izvješća sa natjecanja kako 
bi se mogli izračunati rezultati Kupova.  

Povjerenici za MTB-O (N. Lovrec) i PRE-O (Z. Horajn) dužni su dostaviti u Ured Saveza zbirne 
rezultate državnih prvenstva i Kupa Hrvatske. 

IO predlaže da se napravi rekonstrukcija sustava natjecanja i revidira „Pravilnik o 
natjecanjima“ – rok za provedbu ove zadaće je ožujak 2009. 
 
 
6. Natjecateljski kalendar za 2009. godinu - info 

Zaključci: 

Rok dostave ispunjenih obrazaca za uvrštavanje utrka u kalendar Saveza za sezonu 2009 je 
zaključno sa 15.10.2008. godine. Povjerenik za natjecanja će na temelju prijava koordinirati 
termine natjecanja , te nakon toga objediniti kalendar. 

Za organizaciju WRE natjecanja u 2009. godini OK „Ris“ iz Delnica je kandidirao „Croatia 
Open 2009“ koji će se održati od 03.- 05. srpnja 2009. godine. Prijava delničkog kluba je jedina 
zaprimljena. Kako Hrvatska ima pravo na tri natjecanja za WRE,  Izvršni odbor je suglasan da 
OK „Ris“ organizira iduće godine dvije trke za WRE. Klub je dužan podmiriti akontaciju za WRE 
utrku do 01. ožujka 2009. godine. 
 
7. Izborne vrste 

Alen Tomić dostavio je izvješće i financijski obračun o nastupu juniorske reprezentacije na 
juniorskom svjetskom prvenstvu .  

Darko Duhović nije dstavio izvješće za nastup na Alpe Adria Kupu. 

Izvješća nisu dostavili voditelji reprezentacije iz orijentacijskog trčanja Edi Ocvirk i iz precizne 
orijentacije Zdenko Horjan sa svjetsko prvenstvo.  

Ivica Urbanc nije dostavio izvješće za nastup na YEC u Belgiji. 

Prema troškovniku za nastup na europskom kupu za mlade u Švicarskoj troškovi nastupa 
iznose  oko 1940.- € za 6 osoba koji bi putovali iznajmljenim vozilom. Na raspolaganju je 680.- € 
koliko iznosi povrat sa svjetskog seniorskog prvenstva.  

Zaključci: 

Izvršni odbor daje potporu nastupu izborne juniorske vrste na Europskom kupu za mlade u 
Švicarskoj. Za ovaj nastup se imenuje Alen Tomić za voditelja. Za pomoćnika voditelja 
određuje se Goran Grbac. Reprezentaciju treba direktor opremiti sa opremom. 

Odobrava se prenamjena sredstva, dobivenih od HOO (konto: organizacija prvenstva 
Hrvatske i kongres IOF-a) za pripremu, organizaciju, odlazak i nastup juniorske reprezentacije 
na EYOC-u.  

Direktor reprezentacija Damir Gobec do iduće sjednice IO treba objediniti izvješća o nastupu 
reprezentacija tijekom 2008. godine.  

Damir Gobec treba Izvršnom odboru dostaviti kandidate za reprezentacije u 2009. godini, te 
sačiniti plan rada reprezentacije.  
 
8. Financije, članarina i registracije 

Predložen je Pravilnik o materijalno-financijskom poslovanju.  

Za 2009. godinu direktor reprezentacije Damir Gobec, sastavio je plan nastupa i financijski 
plan koji se nalazi u prilogu.  
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OK „Jelen“ Jastrebarsko i POK „Sljeme“ iz Zagreba nisu podmirili klupsku članarinu u iznosu od 
1 200,00 kuna. 

OK „Vihor“ i OK „Maksimir“ nisu podmirili akontaciju za WRE-utrke koje su organizirali u sezoni 
2008. 

Zaključci: 

Pravilnik za materijalno-financijsko poslovanje je prihvačen sa pet (5) glasova ZA i jednim (1) 
glasom protiv (Karlo Gobec).  

Prihvaća se jednoglasno Završno financijsko izvješće za 2007. godinu, koje se nalazi u privitku 
ovog zapisnika. 

Izvješće o trenutnoj situaciji materijalno-financijsko poslovanje Saveza sa danom 31.  srpnja 
2008. nalazi se u prilogu ovog zapisnika.  

Registracija natjecatelja je otvorena zaključno do 15. listopada 2008. godine. 

Izvršni odbor traži da se sačini plan nastupa reprezentacija sa financijskim pokazateljima, te 
da se dostavi predsjedniku Saveza koji će zahtjeve proslijediti Hrvatskom olimpijskom odboru.  

Klubovi koji nisu ispunili financijske obaveze prema Savezu dužni su to učiniti do Skupštine 
Saveza ili će u protivnom Skupština odlučiti o njihovom statusu. 
 
9. Izbor tajnika Saveza 

Na temelju raspisanog natječaja za tajnika Saveza zaprimljena je jedna kandidatura, Željka 
Belaja. 

Statut ne daje pravni okvir da sklapamo ugovor o volonterstvu, kako je tražio kandidat, već 
ugovor o djelu.  

Hrvatski olimpijski odbor Savezu uplaćuje mjesečnu u akontaciju u iznosu od  1 618,00 kuna za 
obavljanje administrativnih posova.   

Zaključci: 

Izvršni odbor poništava raspisani natječaj poradi novih saznanja vezanih za honoriranje ove 
dužnosti u Saveza. 

Raspisuje se novi natječaj za dužnost tajnika Saveza koja će se honorirati predviđenim 
sredstvima kroz ugovor o djelu, u privitku zapisnika. 
 
10. Aktualna problematika 

10.1 Prijem OK „dr. Ivan Merz“ iz Zagreba u privremeno članstvo 

OK „dr.  I. Merz“  je dostavio sve potrebne dokumente za prijem u Savez.  

Zaključak: 
Glasanjem sa dva (2) glasa ZA, tri (3) SUZDRŽANA i jednim (1) PROTIV. OK „dr. Ivan Merz“ iz 
Zagreba nije dobio potrebnu većinu glasova članova Izvršnog odbora sukladno Članku 49. 
Statuta HOS-a za prijem u privremeno članstvo Saveza. Sjednici IO-a bilo je nazočno 6 
članova te je za prijem trebalo glasati njih 4.  
 
POJAŠNJENJE: 
Izvršni odbor sugerira OK „dr. Ivan Merz“ iz Zagreba, ukoliko želi nastupati u sustavu natjecanja 
pod patronatom HOS-a, da iskoristi mogućnost privremene registracije Kluba za natjecanje, 
koja je izglasana na 1. sjednici Izvršnog odbora 29. siječnja 2006. godine. Privremena 
registracija se izdaje na zahtjev kluba, na rok ne duži od jedne natjecateljske sezone sa 
mogućnošću produljenja za još jednu sezonu.  
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10.2 Vređanje i uvredljivo pisanje na Internetu 

OK „Ris“ Delnice i dopredsjednik HOS-a Ivica Urbanc prijavljuju Tomislava Kaniškog za 
neetične istupe na Internetu koji su bili direktan povod otkazivanju 10. Otvorenog prvenstva 
Gorskog kotara u orijentacijskom trčanju.  

Kako je Tomislav Kaniški tijekom svoje natjecateljske karijere već jednom opomenut zbog 
vrijeđanja drugih natjecatelja na svojim Internet stranicama, Izvršni odbor je  stanovišta da se 
pomno utvrdi činjenično stanje. 

Zaključak: 

Zadužuje se Mladen Vukmanović da istraži i sakupi podatke o vrijeđanju i  uvredljivom pisanju 
Tomislava Kaniškog o Ivici Urbancu na Internetu.  

Od OK RIS“ iz Delnica se traži pismeni zahtjev za pokretanje postupka.  

 

10.3 Pripreme za Skupštinu HOS 

Zaključak: 

Godišnja skupština će se održati 27. prosinca 2008. godine u Delnicama – nositelj pripreme 
Ivica Urbanc.  

Potrebno je pripremiti izmjene Statuta Saveza kojeg je nužno prilagoditi interesima udruga u 
smislu prava i obaveza članica – koordinator Darko Duhović. 

 
10.4 Pravilnik o kriterijima i postupku nominiranja kandidata, te izboru najboljih sportaša i 
članova HOS-a 

Zaključak: 

Pravilnik o kriterijima i postupku nominiranja kandidata, te izboru najboljih sportaša i članova 
HOS-a jednoglasno se prihvaća kao prijedlog Izvršnog odbora.  

Isti će se  dostaviti članovima Skupštine na razmatranje, te će amandmani ukoliko ih bude biti 
raspravljeni na Skupštini. 
 
10.5 Kategorizacija natjecatelja  

Zaključak: 

Članovi saveza dužni su dostaviti podatke za kategorizaciju natjecatelja pri HOO u Savez na 
ovjeru. Zadužuje se Damir Gobec da podsjeti odgovorne osobe. 
 
10.6 Godišnja izborna Skupština HOO 

Zaključak: 

Godišnja Skupština HOO održat će se 22. listopada 2008. Skupštini će biti nazočan Predsjednik 
saveza kao delegat Saveza 
 
Sjednica je završila u 22.35 sati.  
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